
Inspreken raad m.b.t. besteding middelen Cultuur 

1. Voorstellen 

Jos Willems, voorzitter KOM: Vereniging van ruim 30 professionele culturele organisaties in

Maastricht. 2. Reden om in te spreken

Bij de bespreking van de bezuinigingen op cultuur in juli en oktober 2014 is aangegeven dat

er snel knopen doorgehakt moesten worden omdat anders de afgesproken bezuinigingen

niet meer gerealiseerd konden worden. Tevens is toen toegezegd dat er in overleg met het

veld een visie op cultuur in Maastricht zou worden opgesteld.

Het is mij natuurlijk ook duidelijk dat de bestemming van middelen voor Creatieve Industrie

formeel genomen niet onder de noemer Cultuur vallen. Toch zijn er uiteraard tal van punten

waar Creatieve Industrie direct aan cultuur raakt. Ik noem als voorbeeld, de bestemming van€ 150.000,- voor een Euregio na Ie incubator Performing Arts. Een dergelijke functie wordt al 

door partijen ingevuld als Via Zuid voor theater en Intro in Situ voor muziek (Jazz en 

compositie). 3. Wat vragen wij van de raad

Wij zouden graag zien dat er een samenhangende uitgewerkte visie op cultuur wordt 

vastgesteld die dan de basis kan vormen voor evt. bezuinigingen als voor besteding van 

extra middelen. Waar er voor bezuinigingen de noodzaak van snelheid gold, is dat voor 

extra bestedingen minder urgent. 

Wij zouden graag zien dat er over die visie met het KOM overlegd zou worden. Het KOM 

heeft tot dusverre zelfs nog geen uitnodiging ontvangen om daarover te overleggen en 

we zijn bang dat onze inbreng mosterd na de maaltijd zal zijn. 

We verzoeken u de besluitvorming over de besteding van deze extra middelen aan te 

houden totdat deze visie is vastgesteld. Dat geldt zeker voor de middelen voor de 

Euregio na Ie incubator die nu voor een deel een verdubbeling lijkt van de functies die al 

V�_?'uld worden en waaro? bij de bezuinigingen nu juist gekort is bij ln�o i�Situ
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